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Till Utvecklings- och trafikavdelningen, Jönköpings kommun 

 

Synpunkter på hastighetsöversynen 

Villaföreningens årsmöte gav i mars 2015 styrelsen i uppdrag att lämna 

synpunkter på hastighetsöversynen när mer detaljer blev kända. Vi är 

tacksamma att en översyn görs. 

Vi är positiva till att hastigheten sänks på Norrahammarsvägen från Netto vid 

Hagaberg till undergången under riksväg 40. 

Vad gäller hastigheten inom området Kettilstorp vill vi inte att den höjs. 

Begränsningen till 30 kom till efter samråd mellan kommunen och 

villaföreningen. En ökning av tillåten hastighet ger fel signal. Gatorna är smala 

och många parkerar på gatorna, så sikten är begränsad. Därför kan även små 

höjningar av hastigheten i praktiken innebära skillnad mellan incident och 

olycka. 

Vi är positiva till att begränsande åtgärder genomförs vid busshållplatserna. 

Gångvägen till busshållplatserna används dagligen av väldigt många i området, 

både barn och vuxna, delvis p g a att det är där det enda övergångsstället finns. 

Det behövs också hastighetsbegränsande åtgärder vid södra utfarten från 

Lundgatan. Där kör idag många bilister och bussar alldeles för fort.  

Vid norra utfarten från Lundgatan på Norrahammarsvägen går och cyklar 

många, bl a till skolan. Man behöver cykla eller gå ett 10-tal meter på 

Norrahammarsvägen innan man kommer över på gång-/cykelvägen. Där 

behövs en helt ny, säkrare lösning än den som finns idag.  

Vänligen bekräfta att ni fått detta brev, med diarienummer. 
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